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Porządek dzienny XIV/12 

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 29 marca 2012r. 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1320. 

 

I. Obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 

Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych. 

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

W sesji udział wzięli: 

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 

Anna Stępień-Buryszek – p.o. Sekretarz Powiatu 

Oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

II. porządek dzienny posiedzenia. ( po uzupełnieniu) 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

b) przedstawienie porządku obrad i zgłoszenie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Powiatu W Goleniowie z dnia 23 lutego 

2012r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2011r. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

4. Ocena stanu bezpieczeństwa w Powiecie Goleniowskim w roku 2011  

z realizacji zadań Placówki Straży Granicznej Szczecin - Goleniów. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Goleniowie oraz innych jednostek ochrony przeciwpożarowej  

w 2011r. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

6. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno – Sportowego „Fala”  

w Goleniowie za 2011r. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 

7. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2011. 

a) stanowisko Zarządu, 

b) stanowiska Komisji. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości powiatu goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, 

b) przyjęcia zmian w Statucie Związku Celowego Powiatów Województwa 

Zachodniopomorskiego, 

c) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 r., 

d) określenia zadań, na które przeznacza się Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, 

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, 

które nie wygasają z upływem 2011r., 

f) rozpatrzenia skargi. 

9. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

10. Wolne wnioski. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

III. przebieg posiedzenia. 

 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XIV sesji 

Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli 

mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż na sali obrad jest 16 

radnych co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia i zapytał, 

czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie. 

 

Starosta T. Stanisławski wniósł o wykreślenie z porządku obrad sesji pkt 8.d projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Goleniowskiego na lata 2011-2020. 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 16 

radnych za. 

 

Godz. 1205 przybyła radna G. Rybicka – stan Rady 17 radnych. 

 

Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 8.d 

projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 17 

radnych za. 
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Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt 8.e 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu 

Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2011r. 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 15 

radnych za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący. 

 

Radny M. Fedeńczak wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt 8.f projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowana zmianę do porządku obrad – 17 

radnych za. 

 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół  

z XIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 23 lutego 2012r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu. 

 

Radni uwag nie zgłosili. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie,  

w obecności 17 radnych. 

 

Ad.2. 

 

1. Radna Gizela Rybicka zapytała: 
 
- ile pieniędzy wydano na akcję zimową jeżeli chodzi o drogi , jaka kwota pozostała  
i co z tą kwotą Zarząd zamierza zrobić? 
 
2. Radna Danuta Domaradzka poprosiła: 
 
- o sporządzenie w formie tabeli wykazu szkół ponadgimnazjalnych  
w poszczególnych gminach w Powiecie z podaniem wysokości subwencji, wydatki 
oraz ilość uczniów przyjętych w ostatnich 3 latach. 
 
3. Radny Piotr Kijko wniósł zapytania: 
 
- co stało się z pismem otrzymanym przez Starostę T. Stanisławskiego z dnia 17 
skierowane przez dr Miczko na temat działalności oddziału chirurgicznego, 
 
- czy ktoś z Zarządu Powiatu po zaistniałej sytuacji (zwolnienia) dr Miczko 
skontaktował się z nim w celu wyjaśnienia całej sytuacji? 
 
- czy można zapoznać się z protokołem pokontrolnym z audytu wewnętrznego, SPSP 
w Goleniowie ( jak to wygląda, czy jest taki protokół i czy można się z wynikami 
samej kontroli zapoznać), 
 
- czy prezes spółki D. Guziak nie będzie uczestniczył już w posiedzeniach Rady 
Powiatu? 
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- skoro zawiązała się spółka szpitalna czy można poznać wynagrodzenie 
poszczególnych członków rady nadzorczej i prezesa? 
 
4. Radny Czesław Siwek, ponownie wniósł o udzielenie odpowiedzi na pytania 
zadane na poprzedniej sesji przez grupę radnych: 
 
  - wnioskujemy o przeprowadzenie audytu zewnętrznego, który pokazałby stan 

faktyczny finansów szpitala, 

 

- jaka jest przyczyna zaprzestania realizacji projektu „Wypracowanie programu 

przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i młodzieży w Powiecie 

Goleniowskim” Kto z pracowników Starostwa uczestniczył w realizacji projektu, wg 

jakiego harmonogramu pracy, czy otrzymywał gratyfikację finansową za realizację 

projektu, jeśli tak to w jakiej wysokości. Czy wniosek został rozliczony i uzyskał 

akceptację( dostarczono odp. na piśmie w dniu 29 marca na sesji), 

 

- jakie były przyczyny zwalniania pracowników w Starostwie Powiatowym? 

 

Radna Danuta Faryniarz skierowała zapytanie dotyczące Centrum Rozwoju 

Edukacji: 

 

- kiedy je powołano, jaka jest jego struktura i zadania? 

 

Ad.3. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2011r. stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu zapoznał się  

z powyższą analizą i zaopiniował ją pozytywnie. 

 

Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą analizę zaopiniowała pozytywnie. 

 

Radny Bogusław Grodż – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej, iż 

powyższa analiza została przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowana.  

 

Komendant Powiatowej Policji w Goleniowie -  K. Targoński przedłożył radnym 

poprawioną analizę i wyjaśnił, że błędy, które wskazała radna D. Faryniarz na 

Komisji Spraw Społecznych i Oświaty w analizie, faktycznie nie są błędami a różnice 

wynikają z faktu wykorzystania w tej analizie innych danych. Statystyka policyjna 

opiera się na dwóch podstawowych określeniach: przestępstwa wszczęte  

i przestępstwa stwierdzone. W analizie z roku 2011r. użyte zostały sformułowania 

dotyczących przestępstw stwierdzonych,  natomiast analiza z roku 2010 opierała się 

na przestępstwach wszczętych. Związku z uwagą co do czytelności tej analizy 

również i to zostało poprawione. Następna uwaga dotyczyła wykroczeń  

w roku 2011 w kategorii opisywanych wykroczeń doszły dwie nowe kategorię 

przestępstwa dotyczące obyczajności i rozszerzono kategorie wykroczeń dotyczących 

kradzieży. Uzupełniono dane z 2010r. aby można był porównać jak to wyglądało  

w roku 2010 - 2011. 
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Radny C. Siwek zapytał o punkt 4 i 5 na str. 20, że są inne liczby np. zdarzenia 

drogowe zabici w punkcie 4 w 2010r. - 4 osoby, a w punkcie 5 w 2010r. - 14 osób., 

ile rzeczywiście zostało zabitych? 

 

O godzinie 1225 przybył radny K. Lembas – stan Rady 18 radnych.  

 

Radna D. Faryniarz poprosiła, aby w przyszłości przygotowywać sprawozdania tak 

żeby nie budziły żadnej wątpliwości. 

 

Komendant K. Targoński odpowiedział, że faktycznie jest tam błąd. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Analizy 

stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 

2011r. Rada głosowała 16 głosami za, przy 2 wstrzymujących się, w obecności 18 

radnych. 

 

Ad.4. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2011r. z realizacji zadań Placówki Straży Granicznej Szczecin - 

Goleniów, stanowi zał. nr 4  do protokołu. 

 

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższa ocena była analizowana 

przez Zarząd Powiatu i została pozytywnie zaopiniowana. 

 

Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą ocenę zaopiniowała pozytywnie. 

 

Radny Kazimierz Lembas – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższa ocena 

została przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowana. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosownia za pozytywnym zaopiniowaniem Oceny 

stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego za 

2011r.z realizacji zadań Placówki Straży Granicznej Szczecin – Goleniów. Rada 

głosował jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Goleniowie oraz innych jednostek ochrony przeciwpożarowej w 2011r., 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 

Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowane. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Goleniowie oraz innych jednostek ochrony przeciwpożarowej w 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

 

Ad.6 Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno – Sportowego „Fala”  

w Goleniowie za 2011r. stanowi zał. nr 6  do protokołu. 

 

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 

Ad.6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska  -  Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowane. Radny dodał, że 

wystąpił w imieniu Komisji do Skarbnika Powiatu żeby w budżecie na rok bieżący 

pozycja 800 tys. zł po stronie planu wydatków zrekompensowała w całości 

oczekiwania jednostki. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z działalności Kompleksu Rekreacyjno – Sportowego „Fala”  

w Goleniowie za 2011r. Rada głosowała 17 głosami za, przy 1 głosem 

wstrzymującym się, w obecności 18 radnych. 

 

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2011. stanowi zał. nr 7  do protokołu. 

 

Ad.7.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było 

analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 

Ad.7.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska  - Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie zaopiniowane. 

 

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc udzielił głosu panu Jerzemu Mędrkowi. 
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Pan J. Mędrek wystąpił w roli przedstawiciela  Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów rejonu goleniowskiego gdzie pełni funkcję 

Wiceprzewodniczącego oraz jednocześnie pełni funkcję szefa okręgu szczecińskiego. 

Powiedział, że w sprawozdaniu jest zawarta dwuznaczność, na str. 10 dotycząca 

kolejności zadań tj. ”zapewnienie osobom niepełnosprawnym pełnego dostępu do 

kultury, sportu, rekreacji i turystyki” realizowano w następujący sposób i w treści 

tego tematu jest 11 punktów. 8 kwietnia 2011r. na wniosek Polskiego Związku 

Emerytów i Rencistów i Inwalidów o dofinansowanie zadań otrzymaliśmy odpowiedz 

„ uprzejmie informuję, że państwa wniosek o przyznanie dofinansowania ze środków 

PEFRON – u do sportu, kultury, rekreacji i turystyki dla osób niepełnosprawnych ze 

względu na brak środków finansowych został rozpatrzony negatywnie po uzyskaniu 

pozytywnej opinii powiatowej społecznej rady do spraw osób niepełnosprawnych. 

Powiecie Goleniowskim w 2011r. odstąpiono od przyznawania dofinansowania do 

sportu, kultury, rekreacji i turystyki dla osób niepełnosprawnych”. Sposób dzielenia 

pieniędzy jest niezrozumiały ponieważ w innych powiatach te środki są,  

a w powiecie goleniowskim nie ma. 

 

Pan J. Mędrek zadał pytanie, czy nie można w tych kwestiach naleźć kompromis 

ponieważ środki wcale nie są tak małe?  Powoływanie się na pozytywną opinię rady 

społecznej, które w tym sprawozdaniu pisze „zapewniono konsultację społeczną 

działań dotyczących osób niepełnosprawnych oraz kontynuowano współpracę  

z organizacjami porządkowymi działającymi na ich rzecz”, czy można było 

opracować regulamin konsultacji? 

 

Dyrektor PCPR K. Jaworska odpowiedziała, że w ciągu ostatnich lat zostały 

zmniejszone środki finansowe przekazywane przez PEFRON na realizację zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. W latach wcześniejszych gdy 

sytuacja była lepsza zarówno Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów jak i inne 

stowarzyszenia działające na terenie Powiatu Goleniowskiego w odpowiedzi na 

wnioski składane do 30 listopada roku poprzedniego, takie dofinansowania 

otrzymały. W roku ubiegłym nie tylko stowarzyszenia nie otrzymały takich środków 

ale również nierealizowne było takie zadanie jak likwidacja barier 

architektonicznych w mieszkaniach osób niepełnosprawnych. W ubiegłym roku 226 

wniosków o dofinansowanie niezbędnych rzeczy np. pieluchomajtki od września 

były rozpatrywane negatywnie. W tym roku środki przekazane powiatowi na 

działania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej są zdecydowanie wyższe, 

będzie trzy razy więcej środków niż w ubiegłym roku.  W bieżącym roku w projekcie 

uchwały są zabezpieczone środki na dofinansowanie sportu, kultury i rekreacji na 

rzecz organizacji pozarządowych. 

 

Radna G. Rybicka dodała, ze wszystkie osoby, które potrzebowały np. pielucho 

majtki czy jakiegoś sprzętu rehabilitacyjnego zwracały się do poszczególnych gmin. 

Do gminy Goleniów do Ośrodka Pomocy Społecznej w ostatnich 3-4 latach wpłynęło 

dużo wniosków, które byłyby rozpatrzone negatywnie, ale ze względu na sytuację 

rodzinną, ustawa daje możliwość przyznania zasiłku celowego specjalnego na 

dofinansowanie niezbędnych życiowych potrzeb i w tym kierunku wydatki wzrosły. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2011. Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych. 

 

Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości powiatu 

goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, który stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości powiatu 

goleniowskiego oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 18 radnych. 

 

UCHWAŁA NR XIV/112/12 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8.b. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

zmian w Statucie Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, 

który stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

zmian w Statucie Związku Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego 

Rada głosował jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

 

UCHWAŁA NR XIV/113/12 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 8.c. Skarbnik Z. Mazur przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r., który stanowi zał. nr12 do protokołu. 
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r. Rada głosował 16 głosami 

za, przy 2 głosach wstrzymujących, w obecności 18 radnych. 

 

UCHWAŁA NR XIV/114/12 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Ad.8.d. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, który stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  Rada głosował 16 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących, w obecności 18 radnych. 

 

UCHWAŁA NR XIV/115/12 stanowi zał. nr 15  do protokołu. 

 

Ad. 8.e. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie 

wygasają z upływem 2011r., który stanowi zał. nr 16  do protokołu. 

 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż na Komisji nie był omawiany powyższy projekt uchwały. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy projekt 

uchwały obie Komisje zaopiniowały pozytywnie. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie 

wygasają z upływem 2011r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
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UCHWAŁ NR XIV/116/12 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 8.f. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka Janiaka z dnia 09 marca 2012r. na 

nienależyte wykonanie zadań przez Starostę Goleniowskiego, proponując uznać 

skargę za bezzasadną. Projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi Rada głosowała 17 głosami za, w obecności 18 radnych.  

(Starosta T. Stanisławski nie brał udziału w głosowaniu). 

 

UCHWAŁA NR XIV/117/12 stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 9.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie 

w okresie od 09 lutego 2012r. do 14 marca 2012r. stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

 

Radna D. Faryniarz poprosiła o wyjaśnienie pkt 16 ze str. 2 sprawozdania. 

 

Wicestarosta T. Kulinicz wyjaśnił, że został podjęta decyzja w formie uchwały, że 

będzie sprzedawana nieruchomość natomiast cała procedura sprzedaży została po 

ostatnim Zarządzie wdrożona.  

 

Radna G. Rybicka zapytała, czy rzeczywiście została obniżona cena nieruchomości 

pałacu w Mostach? 

 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że uchwałą na poprzedniej sesji została obniżona  

o 15% od wyceny i taka jest wystawiona. 

 

Radny C. Siwek zapytał o pkt 5 ze str. 8, na jakie inwestycje drogowe będą 

przeznaczone środki? 

 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że środki, które pozostały po akcji  

z utrzymania zimowego zamierza się przeznaczyć na inwestycje, które czekają od 

wielu lat na zrealizowanie, czyli droga Błotno – Trzechel oraz remont drogi  

w Wojcieszynie. 

 

Radny K. Lembas zapytał, jakie wnioski Zarząd wyciągnął po zapoznaniu się  

z wykonaniem planu finansowego SPSP w Goleniowie za 2011r.? 

 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że Zarząd zapoznał się z planem finansowym 

SPSP w Goleniowie natomiast Zarząd czeka na bilans zamknięcia. Do tej pory 

przeanalizowany został materiał bez żadnych głębszych rozmyślań i wniosków. 

 

Ad. 9.b. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował o obowiązku złożenia do 

30 kwietnia oświadczeń majątkowych.  

 

Ad. 10. Radna A. Fedorczuk – Smolira zapytała jak wygląda sprawa ZOL –u? 
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Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że w dniu dzisiejszym został rozstrzygnięty 

przetarg na wykonanie tego zadania, czyli dostosowanie pierwszego piętra na 

potrzeby ZOL. W ciągu kilkunastu dni będzie podpisana umowa i jeżeli nie będzie 

sprzeciwu prace rozpoczną się w następnym miesiącu. Termin wykonania prac 

wynosi sześć miesięcy. 

 

Radny C. Siwek zapytał, czy prawdą jest, że jedna z ofert zaginęła?     

 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że miało to miejsce dwa tygodnie temu. 

Pracownicy wydziału WRIP zabrali oferty i w momencie ich otwierania okazało się, 

że jednej z ofert brakuje, na co wskazał jeden z oferentów. Po powrocie do 

sekretariatu okazało się, że wpadła oferta za szufladę do szafki. Z tego powodu 

unieważniono przetarg. Zostało ogłoszone ponowne postępowanie i w dniu 

dzisiejszym wszystkie oferty zostały otwarte. 

 

Radny K. Lembas zapytał: 

- czy plan finansowy SPSP w Goleniowie za rok 2011 był znany od początku roku 

przez Zarząd jeżeli nie to kiedy Rada Społeczna Szpitala zaopiniowała ten plan 

finansowy z którego wynikał niedobór ok. 2 mln zł środków finansowych SPSP  

w Goleniowie.  

 

- czy prezes spółki faktycznie jest zatrudniony na umowę o pracę i czy poprzednio 

jako Dyrektor SPSP  był też zatrudniony na umowę o pracę. 

 

- otrzymałem informację, że  umowa o pracę z Prezesem Spółki Szpitalnej jest objęta 

ustawą o ochronie danych osobowych. Czy treść umowy Prezesa D. Guziaka jest 

objęta tajemnicą? Radny nie pytał o dane personalne, tylko o formę zabezpieczenia  

w umowie interesów spółki. 

 

- które drogi na terenie Powiatu Goleniowskiego są objęte planem remontu we 

wspólnym finansowaniu z gminami. 

 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział na pytanie w sprawie dróg, że nie zostało 

zrozumiane do końca, wcześniejsze pytanie zostało odebrane jako dotyczące drogi 

Gminy Nowogard. Zestawienie dotyczące powiatu zostanie przygotowane. 

 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że jeżeli chodzi o umowę o pracę należałoby 

chronić interes spółki ponieważ Pan Prezes jest pracownikiem spółki. Kodeks spółek 

handlowych wyraźnie określa zasadę odpowiedzialności za działania prezesa spółki  

i co roku jest rozliczany przez Radę Nadzorczą z wykonania budżetu i wykonania 

planów. 

 

Radna D. Faryniarz poprosiła, aby na stronie internetowej BIP usunąć zapis o SPSP  

Goleniowie a, napisać o funkcjonowaniu Szpitalnego Centrum Medycznego.  

 

Ad.11. Starosta T. Stanisławski odpowiedział na interpelację radnego P. Kijko  

w sprawie pisma dr Miczki. Pismo było skierowane do mnie, do wiadomości pana 
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Przewodniczącego Rady i pani Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty i dlatego nie zostało to pismo do wszystkich Radnych, ponieważ nie 

wszyscy radni byli adresatami tego pisma. 

 

Czy ktoś z dr Miczko skontaktował się - Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że 

nie będzie się kontaktował z pracownikami, którzy są przez kierowników jednostek 

zwalniani ponieważ nie jest to jego rolą. Każdy z pracowników ma swojego 

przełożonego i to ich łączy stosunek pracy czy kontrakt. 

 

W odpowiedzi na zapytanie radnego P. Kijko w sprawie nieobecności Prezesa  

D. Guziaka Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że w sytuacji kiedy nie ma 

tematu szpitala, a żaden Przewodniczący Komisji nie zgłaszał potrzeby obecności 

prezesa do Biura Rady nie ma konieczności udziału Prezesa w sesji. 

 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc dodał, że pan prezes, a poprzednio jak był 

dyrektor Szpitala otrzymuje zaproszenia na sesje. 

 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że audyt wewnętrzny będzie do wglądu. 

 

Ad.12.Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu  

W. Kaleczyc o godz. 1320 dokonał zamknięcia obrad XIV sesji Rady Powiatu  

w Goleniowie. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

                                                                               Witold Kaleczyc  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała  

 

Edyta Kubiak 


